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Guanyem BDN, 
ERC i ICV-EUiA 
no accepten 
l’entrada del 
PSC al govern 
després de la 
investidura
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Pablo Iglesias, amb el 
canvi a Badalona

Can Ruti millora la força 
del batec de cors infartats 

El líder de Podem es reuneix amb l’alcaldessa i protagonitza un acte a Llefià
Reunió prèvia a la investidura / Arxiu
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El PSC no formarà part del nou govern 
de Badalona amb Guanyem Badalona, 
ERC i ICV-EUiA. Així ho van comuni-
car fonts del partit el passat divendres, 
després de dues setmanes de nego-
ciacions. Es tancava així el dubte de si 
l’actual executiu local seria en minoria 
o en majoria, i ho han fet els socialis-
tes ressaltant que les tres forces han 
preferit “un govern en minoria sense el 
PSC”. “Farem una oposició constructi-
va, per garantir que allò que aprovem al 
Ple estigui en consonància amb el nos-
tre programa electoral, però no estem 
lligats a cap pacte de governabilitat”, 
assegura el primer secretari socialista, 
Àlex Pastor. Fonts del partit han relatat 
que “després del Ple d’investidura, el 
PSC no ha rebut cap oferta per entrar al 
govern, ni tan sols l’oferiment per seure 
a la taula de negociacions”. La darre-
ra trobada es va produir el dimarts, 16 
de juny, a la que va assistir Pastor; en 
aquesta reunió, segons el PSC, l’actual 
govern va oferir als socialistes “quedar-
se a l’oposició i un pacte d’estabilitat a 
canvi de dues regidories de districte”, 
que el primer secretari rebutjà, amb la 

  Asseguren que 
“mai ha existit 
una proposta per 
formar un govern 
estable” 

  Dolors Sabater 
apunta que la seva 
suma havia de ser 
abans del 13 de juny

voluntat de participar al govern a tots 
els nivells, i no només donar suport 
des de fora. En base a la conversa, els 
socialistes va fer arribar una proposta 
al govern, basada en la idea inicial que 
van rebre dies abans però amb “uns pe-
tits retocs”: una tinença d’alcaldia amb 
l’Àmbit de Badalona Sostenible i Justa, 
recuperant la regidoria de Joventut; no 
numerar les tinences per evitar “con-

clusions errònies” i una regidoria de 
districte detallada en el cas que la ciutat 
es dividís en quatre, i dues si conti-
nua distribuïda en sis. Els socialistes 
manifesten que no van rebre cap feed 
back fins al divendres a la tarda, quan 
Guanyem va respondre que el govern ja 
estava “treballant per respondre les ne-
cessitats de la ciutat” i ja s’havien “as-
signat les responsabilitats als regidors i 

El PSC no formarà part del nou executiu i exercirà 
d’oposició sense “cap pacte de governabilitat”
Els socialistes creuen que Guanyem, ERC i ICV-EUiA han preferit “un govern en minoria sense el PSC”

Foto: Assemblea del PSC

regidores actuals”. Fonts del partit con-
clouen que “mai ha existit una proposta 
concreta per formar un govern estable 
i d’esquerres per part de Guanyem Ba-
dalona, ERC i ICV-EUiA”. L’alcaldessa 
Dolors Sabater va explicar dilluns que 
la unió al govern per part del PSC 
hauria d’haver-se produït abans de la 
investidura, perquè un cop constituït el 
nou Ajuntament s’havia de començar a 

treballar i distribuir funcions de forma 
urgent. En aquest sentit, manté les por-
tes obertes a un acord de governabilitat 
del PSC i afirma que les converses “no 
acabaran”, sinó que continuaran per 
fomentar un govern de diàleg i “obert”. 
Pel que fa al procés de negociació, in-
sisteix en què no “s’ha basat en un re-
partiment de quotes de poder”, sinó en 
“un programa i línies comuns”.

La darrera ‘suelta de vaquillas’
El passat cap de setmana, el parc del Gran Sol de Llefià va acollir la tradicional i polèmica ‘suelta de vaquillas’ 
del barri; des de fa anys es parla de canviar la celebració i aquesta podria haver estat la darrera edició
El passat cap de setmana, milers de 
persones van apropar-se a Sant Joan de 
Llefià, al parc del Gran Sol, per gaudir 
de l’acte central de les festes del barri, 
‘la suelta de vaquillas’, una celebra-
ció popular i polèmica a parts iguals 
que estiu rere estiu aixeca polseguera. 
Des de fa anys, sobretot des del 2012, 
diferents sectors polítics i civils de la 
ciutat demanen la substitució d’aquesta 
tradició de caire taurí per una festa d’un 
altre tipus. Aplegades sota la plataforma 
Badalona Sense Correbous, més d’una 
trentena d’entitats s’han oposat a ‘la 
suelta’ i han recollit signatures, més de 
15.000, durant els darrers tres anys. La 
coordinadora contrària a la celebració 
dels bous ha intentat reunir l’anterior go-
vern i la resta de partits amb l’Associació 
de Veïns Sant Joan de Llefià-Gran Sol, 
l’organitzadora, per impulsar el canvi 
durant el darrer mandat. No havien re-
eixit i la festa ha continuat celebrant-se 
a mitjans de juny, com sempre. Aquest 
passat cap de setmana, però, quan algu-
nes desenes de persones es van mani-
festar a la plaça, podria haver tingut lloc 
la seva darrera edició. Amb el canvi de 
govern, la situació política és diferent i 
la voluntat del nou executiu sí és subs-
tituir la ‘suelta de vaquillas’ per un altre 
acte de caire cultural que sigui el nou pol 
d’atracció de la festa del barri. El tinent 
d’alcalde de l’àmbit de Badalona Pròs-
pera i Sostenible, Àlex Mañas, confirma 

  L’actual govern 
ja té decidit que al 
2016 no es donarà 
l’autorització i cal 
consensuar l’acte 
cultural alternatiu

  L’AVV creu 
que només dos 
concerts de primer 
nivell podrien 
omplir la plaça 

que la intenció del nou govern és seure 
amb l’entitat veïnal i veure quina activi-
tat es pot projectar. De fet, l’executiu diu 
que ja existeix consens polític per no 
autoritzar més correbous al 2016. Encara 
no s’han produït trobades formals amb 
l’entitat veïnal, però s’iniciarà un procés 
de diàleg per trobar una alternativa. Des 
de l’AVV expliquen que estan oberts a 
parlar del canvi de ‘la suelta’ però que no 
estan disposats a renunciar a l’acte cen-
tral de les festes del barri a canvi de res. 
El seu president, Jordi Mesas, afirma 

d’una revista que l’AVV edita amb motiu 
de la celebració. ‘La suelta de vaquillas’ 
necessita setmanes de preparació i de 
tràmits de papers que la Generalitat ha 
d’aprovar per complir amb estrictes me-
sures de seguretat.   

Crítiques al PP per aportar diners 
públics a la festa el 2014
Fa un parell de mesos, Badalona Sense 
Correbous va fer pública una factura que 
desprèn el pagament de 2.000 euros per 
part de l’Ajuntament, a través de l’empresa 
Badalona Cultura, per a la celebració 
d’aquesta festa. El grup d’ICV-EUiA, que 
va tenir accés a la factura, va assegurar 
que, amb aquest pagament, el PP va in-
complir un acord de Ple contret el man-
dat entre 1999 i 2003, quan els grups van 

aprovar que la festa del barri de Llefià no 
es pagaria amb diners públics. Tant els 
ecosocialistes com els responsables de 
la plataforma van reprovar l’ús d’aquests 
recursos per pagar “dues tardes de bous”. 
Fonts municipals van indicar que el cost 
de les “vaquillas” de Llefià del 2014 es 
va cobrir des de Badalona Cultura, però 
que la petició de l’Associació de Veïns de 
Gran Sol suposa un ajut similar al que 
es dóna a moltes altres entitats per a 
actes de les seves festes. El regidor Àlex 
Mañas nega que s’hagin trobat factures 
relatives a la celebració d’enguany, però 
creu que el govern del PP hauria pagat 
les ‘vaquillas’ més d’un any, no només el 
2014. El president de l’AVV del Gran Sol 
assegura que enguany no han rebut cap 
subvenció.

que el govern local encara no els hi ha 
comunicat res de forma oficial i suposa 
que aviat rebran una petició per reunir-se 
i dialogar sobre com haurà d’evolucionar 
la celebració. En aquest sentit, reivindi-
ca que l’única opció que veuen factible 
per omplir les festes igual que amb les 
‘vaquillas’ serien dues actuacions mu-
sicals de primer nivell finançades per 
l’Ajuntament que la pròpia associació 
triaria, una per cada tarda de bous. “Som 
conscients que això val uns diners, però 
és l’únic acte amb el que es podria om-
plir la plaça”, diu Mesas. 

Una tradició dels anys 80
Des dels anys 80, el barri de Sant Joan 
de Llefià organitza la tradicional ‘suelta 
de vaquilles’ al parc del Gran Sol com un 
dels actes centrals de les festes del veïnat. 
A mitjans del mes de juny, l’associació de 
veïns improvisa una petita plaça de toros 
en un amfiteatre, on set o vuit bous petits 
van sortint en torns de 10 minuts. Només 
els majors de 18 anys tenen permís per 
accedir a l’arena i està prohibit el contacte 
amb la cua o la cornamenta dels animals. 
A dia d’avui, el cost de l’esdeveniment 
puja fins els 6.000 euros, finançats grà-
cies a l’aportació dels organitzadors de la 
fira d’atraccions, a les rifes que es duen 
a terme durant les festes i a la publicitat 
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El nou govern dissol la Unitat Omega de la Guàrdia 
Urbana i incrementa les patrulles nocturnes

  Hi hauran tres 
equips més fent 
vigilància de nit: 
entre set i nou

  És la primera 
fase d’una 
reestructuració 
que continuarà el 
mes de setembre

Una setmana després de la constitució 
del nou Ajuntament, el nou govern, 
integrat per Guanyem Badalona, ERC i 
ICV-EUiA ha anunciat la seva primera 
modificació en la gestió municipal. En 
concret, en la gestió de la Guàrdia Ur-
bana, que, a nivell polític, dependrà di-
rectament de l’alcaldessa Dolors Saba-
ter. La batllessa i el superintendent del 
cos policial, Conrado Fernández, van 
informar ahir que la Unitat Omega, una 
patrulla especial a mode d’antiavalots 
creada pel govern del PP el darrer man-
dat per a dur a terme certes interven-
cions particulars que, presumptament, 
suposaven un complicació accentuada, 
serà dissolta. D’aquesta forma, expli-
quen, els agents que la integraven –set 
més un caporal-, passaran a engrossir 
les patrulles territorials durant el torn 
de nit. Si fins ara eren unes 4-5 pa-
trulles arreu de la ciutat, ara sumaran 
un total de 7-9. Tant la líder del go-

patrulles, en comptes d’un furgó es-
pecial, com succeïa fins ara. Aquesta 
modificació respon a la primera fase 
de reestructuració del cos local i a un 
nou camí en les “polítiques públiques 

de seguretat”. Durant aquests mesos, 
ha exposat Sabater, s’estudiarà el 
funcionament de la Guàrdia Urbana, 
s’analitzaran els resultats del disposi-
tiu d’estiu i es consensuarà quin és el 

model més adequat per tal de posar-lo 
en marxa a partir del setembre, quan 
s’iniciarà la segona fase d’aquest pro-
cés de canvi.

Albiol i el PP critiquen la decisió
L’exalcalde Xavier Garcia Albiol, impul-
sor de la Unitat Omega, va afirmar ahir 
que la decisió “demostra el seu enorme 
desconeixement de la realitat social de 
Badalona, ja que aquesta unitat garan-
tia el manteniment de l’ordre en situa-
cions complexes, i permetia també un 
reforç territorial en les zones conflic-
tives de la ciutat, a on existeixen pro-
blemes de delinqüència i incivisme”. 
Albiol considera que “la incapacitat i 
la improvisació de l’actual govern és 
garantia d’un repunt a curt termini dels 
conflictes socials”. “El mal que aquest 
govern pot fer a la Guàrdia Urbana i en 
conseqüència a la ciutat pot ser de di-
mensions molt considerables”.

Sabater anuncia que els agents de la unitat creada per Albiol passaran a engrossir les patrulles territorials

vern com el cap de la Guàrdia Urbana 
van argumentar ahir que, amb aquest 
canvi, es cobrirà més territori i, en cas 
que calgués atendre una acció puntual 
més complexa, s’enviarien diverses 

Cessat el càrrec d’Albiol 
que controlava els 
mitjans públics locals
El nou govern de Badalona ha cessat 
aquesta setmana el fins ara coordina-
dor executiu de Badalona Comunicació, 
Albert Fernández Saltiveri, càrrec de 
confiança de Xavier Garcia Albiol que va 
estar al capdavant de l’empresa munici-
pal, com a conseller delegat, fins al mes 
de gener. Saltiveri va ser un dels càrrecs 
més polèmics de l’anterior govern, so-
bretot després de l’afer de L’Estaca a la 
cloenda del Festival Filmets. A partir 
d’aquell moment, l’oposició va fer mans i 
mànigues per fer-lo fora, tot i que sense 
èxit després de diferents intents i vies i 
degut als processos legals que Albiol va 
engegar per evitar-ho. L’Ajuntament s’ha 
retirat del procés judicial que Albiol havia 
iniciat contra el consell d’administració 
format el passat febrer en el que l’oposició 
tenia majoria i en el que es va acordar el 
cessament de Saltiveri i la seva substitu-
ció pel periodista Josep Viñeta Balsells. 

D’aquesta forma, l’acord es fa efectiu i la 
setmana vinent el consell d’administració, 
ja amb Dolors Sabater com a presidenta, 
es reunirà per decidir si ratifica Viñeta com 
a gerent o es proposa un altre nom. En 
qualsevol cas, el consell serà provisional 
fins que s’aprovi un amb els integrants del 
nou Ple. L’Ajuntament ha hagut d’abonar 
3.000 euros d’indemnització a Saltiveri per 
l’acomiadament.

Pablo Iglesias visita Badalona i 
dóna suport al nou govern local
El líder de Podem va protagonitzar ahir un acte al parc del Gran Sol

Pablo Iglesias va visitar ahir dijous Ba-
dalona en una de les parades de la seva 
denominada ‘Ruta del canvi’, en la que el 
líder de Podem està visitant diferents ciu-
tats de l’Estat simbòliques per l’entrada 
de plataformes ciutadanes als governs 
municipals. El líder de Podem es va reu-
nir a la Casa de la Vila amb l’alcaldessa 
Dolors Sabater, de Guanyem Badalona, 
plataforma en la que participa el cercle 
local de la formació d’Iglesias. La nova 
batllessa va titllar “d’interessant” la reu-
nió i va explicar que va explicar al líder 
de Podem el procés “plural” de Guan-
yem Badalona i la confluència “que ha fet 
possible el relleu de govern” a la ciutat. 
Iglesias, per la seva banda, va qualificar 
de “privilegi” poder entrar a l’Ajuntament 
i conèixer “l’alcaldessa d’una ciutat que 
ha apostat clarament pel canvi”. D’altra 
banda, considera que Badalona “és un 
exemple perquè han pogut confluir per 

governar i produir el canvi” forces diver-
ses que a altres indrets de Catalunya no 
ho han fet. “Els ciutadans de Badalona 
podran tenir unes institucions de la gent 
i per a la gent”. Una estona més tard –ja 
després del tancament d’aquesta edició-, 
el secretari general de Podem va prota-
gonitzar un acte de partit al parc del Gran 

Sol, al barri de Llefià, en el qual va estar 
acompanyat per Albano Dante, fundador 
de la revista Cafèambllet i candidat de 
Podem a les eleccions catalanes del 27 
de setembre. L’acte va ser presentat pel 
regidor de Guanyem Badalona i membre 
del Consell Ciutadà local de Podem Ja-
vier López.
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El passat divendres dia 19, els empleats de 
TUSGSAL van aplegar-se al saló d’actes del 
BCIN per celebrar la preceptiva Junta General 
d’Accionistes. Recordem que l’empresa és una 
Societat Anònima Laboral en la que pràcticament 
tots els treballadors són, a la vegada, accionistes 
i per tant propietaris de TUSGSAL. A la Junta, el 
Consell d’Administració va exposar amb tot detall 
l’informe de gestió i els resultats de l’exercici 2014, 

Quan es produeix un infart de miocardi, el cor perd 
força per bategar a causa de la mort de les cèl·lules de 
l’àrea lesionada. Aquest fet, en funció de la gravetat, 
pot condicionar la capacitat per dur a terme activitats 
de la vida diària, així com la qualitat i l’esperança de 
vida. Recuperar part de la força per bombejar la sang 
és un dels objectius que persegueixen els professio-
nals que estudien la regeneració del cor. Investigadors 
de l’Institut Germans Trias ha ratificat en els últims 
mesos que es pot millorar el batec d’un cor infartat 
amb bioimplants de cèl·lules mare de la sang del cor-
dó umbilical. L’any 2013, aquest grup ja va demostrar 
la capacitat d’un tipus de cèl·lules mare derivades de 
la sang del cordó umbilical d’humans, anomenades 
mesenquimals, per reoxigenar l’àrea infartada del cor 

que es va tancar positivament tant en els aspectes 
socials com econòmics. Per tercer any consecutiu, 
el compte de resultats s’ha tancat amb un balanç 
ben positiu, tant de la pròpia empresa com de les 
empreses del grup. Al llarg de la reunió, els treba-
lladors/accionistes, previ informe del president del 
Consell d’Administració i proposta del secretari, 
van aprovar per rotunda gran majoria tots els punts 
previstos a l’ordre del dia.

de ratolins. El següent pas ha estat estudiar la millo-
ra de la funcionalitat del cor gràcies a aquest siste-
ma, i el resultat ha estat positiu: els ratolins tractats 
amb les cèl·lules mesenquimals després d’un infart 
han augmentat un 21,6% la força del batec cardíac 
per bombejar la sang. L’estudi, liderat pel Dr. Antoni 
Bayés-Genís, s’ha fet en col·laboració amb el grup de 
Teràpia Cel·lular de l’Institut de Química Avançada de 
Catalunya (IQAC) i està finançat, en part, per la Fun-
dació La Marató de TV3. Vist que les cèl·lules reduei-
xen la mida de l’infart i milloren la funció cardíaca, els 
investigadors estudiaran ara com allargar-los la vida 
un cop implantades, de manera que puguin aportar 
més beneficis. Més endavant, es plantejaria estudiar 
la seva seguretat i benefici en cors humans. 

MB Motors celebra la final 
del seu torneig de golf

El Germans Trias millora 
la força del batec de cors 
infartats amb cèl·lules mare

El Torneig MB Motors de golf va viure fa uns dies 
la seva final al Club de Golf Vallromanes, amb una 
gran participació i organització. Els jugadors es 
disputaven la participació a la Final Nacional, que 
tindrà lloc a El saler, València, del 3 a 6 de juliol, 
al que accedeixen els guanyadors dels 20 tornejos 
del circuit Mercedes Trophy 2015. César Santamaría 
va ser el guanyador de la 1ª Categoria, mentre que 
Rodrigo Martínez es va imposar en la 2ª Categoria. 
El torneig es va jugar sota la modalitat Stableford. 
Mercedes AMG Golf Collection va repartir diferents 
premis, entre ells alguns complements i equipa-
cions per jugar a golf. A més, els assistents van gau-

dir de degustacions gastronòmiques i de l’entrega de 
trofeus, a més d’un generós sorteig i un còctel final.

Foto: MB Motors

Els Mossos d’Esquadra van detenir, el 28 de maig 
passat, set homes amb edats compreses entre els 21 
i els 38 anys, veïns de Barcelona i Mataró com a pre-
sumptes autors dels delictes de sostracció de vehicle, 
robatori amb força, robatori amb violència, tinença 
d’armes i pertinença a grup criminal. L’activitat delicti-
va del grup es remunta a octubre de 2014 i va perdurar 
fins maig de 2015. En el transcurs d’aquests mesos 
van cometre 20 robatoris de vehicles, vuit robatoris 
amb força i un robatori amb violència amb arma de foc 
en una joieria a més d’una desena de municipis, entre 
ells Badalona. El modus operandi que feien servir era 

pràcticament sempre el mateix: sostreien un vehicle 
d’alta gamma i l’utilitzaven  per a cometre robatoris; 
abandonaven el lloc amb el vehicle a gran velocitat i, 
posteriorment,  el venien o, en d’altres ocasions,  el 
guardaven i el feien servir per a la comissió d’altres 
robatoris. Conduïen de manera temerària i, en oca-
sions, no dubtaven a col·lidir amb d’altres vehicles si 
els era necessari. De fet, en alguns casos fins i tot 
van topar amb vehicles policials quan els intentaven 
aturar. Els investigadors consideren als membres 
d’aquest grup com els autors de 29 delictes contra el 
patrimoni a 13 localitats diferents. 

Desarticulat un grup per 
cometre una trentena de 
delictes a diferents ciutats

La Junta General d’Accionistes 
de TUSGSAL aprova la gestió i 
resultats de 2014 per majoria
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BadalonaGuia
Troba tots els serveis 

que t’envolten

DESCARREGA’T L’APLICACIÓ 
GRATUÏTAMENT

Augmenta 
les vendes a 

tocar d’un dit !
Si el teu negoci no es troba a la guia,
 posa’t en contacte amb nosaltres!
651 976 517 - 93 383 94 93
badalonaguia@gmail.com

Aquesta temporada els aficionats 
de la Penya han quedat satisfets 
del rendiment de l’equip. El nom 
que tothom té al cap és la feina de 
Salva Maldonado que, és indub-
table, ha tret màxim rendiment a 
l’equip. Alguns destacaran Savané 
que ha estat una de les sensa-
cions de la temporada perquè va 
dir que pensava en retirar-se i ha 
estat a un nivell com fa 10 anys. 
D’altres han parlat de la progressió 
de Suárez. D’altres de l’experiència 
de jugadors com Kirksay o Mallet, 
alguns bons moments de Suton a 
la primera volta, la sorpresa posi-
tiva de Hannah, l’aparició d’Alberto 
Abalde... Però per mi qui ha estat el 
jugador que ha marcat les diferèn-
cies ha estat Sergi Vidal. El bada-
loní ha estat a un nivell impres-
sionant, no només anotant quan 
l’equip el necessitava sinó fent de 
tot i bé. Aquella estadística típi-
ca de l’NBA del més/menys quan 
Vidal estava a pista era increïble. 

Vidal, l’MVP de la temporada 
de la Penya

Xavi Ballesteros
Periodista especialitzat en bàsquet

BADALONA ÉS BÀSQUET

Vidal és d’aquells jugadors que 
tantes vegades hem dit que cada 
vegada en queden menys perquè 
saben jugar a bàsquet i saben de 
bàsquet, entendre i interpretar el 
joc. És una espècie en extinció. Ha 
estat escollit com a millor català 
de l’any a la festa que es fa aquest 
vespre a la Nit del Bàsquet Català. 
Un premi més que merescut.

Xavi Ballesteros
Periodista especialitzat en bàsquet

BADALONA ÉS BÀSQUET
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  “Volem que l’afició 
surti a jugar i vegi que 
el FIATC Joventut la 
necessita més que mai”

  “Intentem que els 
nostres patrocinadors 
puguin millorar els seus 
resultats comercials” 

El director de màrqueting del FIATC Joventut va 
aterrar al club el gener del 2015 per sumar-se a un 
equip de treball que intenta nodrir de recursos la 
parcel·la esportiva de l’entitat. Després d’un curs 
exitós en tots els sentits, Joan Rodríguez fa balanç 
de la temporada i dibuixa les estratègies de màr-
queting que la Penya seguirà per tal de continuar 
ampliant el ventall d’acords de patrocini del club. 
“El resultat esportiu implica facilitat a l’hora de 
fer màrqueting i fer accions comercials. És més 
fàcil parlar amb els patrocinadors quan l’equip 
guanya. Apareixes més als mitjans i la visió dels 
aficionats és molt més positiva”, reconeixia Joan 
Rodríguez, tot recordant el moment de la seva 
arribada al FIATC Joventut. El primer equip estava 
completant una primera volta de somni, demos-

Joan Rodríguez: “Qualsevol empresa voldria tenir 
els valors de la Penya implícits en la seva marca”

ho vulguin es puguin activar gràcies al FIATC Jo-
ventut”, deixava clar el director de màrqueting del 
club verd-i-negre.

Valors de referència pel món de l’empresa
Tot i no poder lluitar amb els millors clubs d’Europa 
a nivell esportiu, la naturalesa del FIATC Joventut 
d’alguna manera facilita la captació de recursos a 
més petita escala. “La Penya fomenta els valors 
de l’esforç, del treball, de l’equip i de la formació. 
Aquests valors, traslladats al món empresarial, 
són fàcils d’entendre i de voler comprar. A qualse-
vol empresa li agradaria tenir els valors del FIATC 
Joventut implícits en la seva marca”, assegurava 
Joan Rodríguez. És per això que la Penya “mai re-

nunciarà als seus valors formatius”, ja que tant des 
del punt de vista esportiu com d’imatge de marca, 
aquests acaben sent “el seu actiu diferencial”. Per 
tal de millorar els canals de transmissió de tot allò 
que simbolitza ser del FIATC Joventut, el club es 
troba immers en un procés de canvi. S’ha dissenyat 
una nova plana web, a partir del setembre hi haurà 
una nova botiga on-line i es continuaran establint 
“vincles de comunicació activa” a través de les xar-
xes socials de l’entitat. “El primer pas és la nova 
plana web, però a partir d’aquí s’aniran veient més 
canvis dins del màrqueting digital”, declarava Joan 
Rodríguez. En menys d’un any, el club ha guanyat 
més de 4.000 seguidors a Twitter i més de 1.500 
likes a Facebook. 

trant en gran mesura un nivell competitiu que 
s’ha mantingut fins al final. Els bons resultats 
esportius obtinguts fan ser optimistes de cara a 
una primera onada de campanya d’abonats que ja 
està en marxa. “El lema és ‘Tu, més que mai’ i el 
logotip de la campanya és un jugador que acosta 
la pilota als seguidors. D’alguna manera, volem 
que l’afició surti a jugar i que senti que el club 
la necessita”, relatava Joan Rodríguez. El director 
de màrqueting del FIATC Joventut assegura que 
el club mirarà de “fomentar un tracte més diari 
amb el patrocinador” per acabar de trencar amb 
el model de “patrocini passiu” instaurat dins del 
món de l’esport espanyol fins al 2007. “Abans, qui 
patrocinava no activava i qui rebia els diners es 
fregava les mans. Quan la crisi esclata, aquests 
recursos destinats a patrocini passen de ser una 

Foto: Bernat López

Foto: FIATC Joventut

inversió a ser una despesa i això no pot ser”, 
deixava clar Rodríguez. Precisament, per evitar 
aquesta situació, de cara a la pròxima tempora-
da el FIATC Joventut posarà en marxa un nou pla 
de màrqueting “destinat a activar”. “Volem que el 
patrocinador vegi un retorn, ja sigui per consum 
o per altres vies. A banda d’un retorn d’imatge, 
hem d’intentar que els espònsors millorin els seus 
resultats comercials amb nosaltres”, argumentava 
Joan Rodríguez a aquest diari. En aquest sentit, la 
Penya començarà a treballar amb el teixit de petits 
comerços de Badalona. “Seguirem promovent les 
accions de venda amb els patrocinadors que ens 
adquireixin paquets d’entrades per un partit, però 
no fa falta que ens comprin sempre 500 entrades. 
Potser amb 50, 40 o 30 ja n’hi ha prou. Comença-
rem a fomentar que totes les petites empreses que 

  Xabi López i la 
selecció U19 han 
guanyat tots els 
partits amistosos 

  Espanya espera 
millorar el cinquè 
lloc sumat el 2013

Cap a Creta amb la missió de 
tornar sent campió mundial 
Arriba l’hora de la veritat. Després de 
diverses setmanes de concentració, la 
U19  de Xabi López Arostegi marxa cap 
a Heraklion amb la missió d’intentar 
guanyar el campionat del món. El 
combinat dirigit per Joaquín Prado ha 
guanyat els sis amistosos de prepara-
ció previs al Mundial de Creta, exhibint 
unes grans sensacions contra rivals 
que també seran a la cita grega. Abans 
de viatjar cap a Herakolios, Espanya es 
desfaria de la República Dominicana a 
Bilbao (96-57), mostrant un joc real-
ment sòlid. La U19 tancaria el darrer 
compromís de preparació superant al 
seu adversari en totes les facetes del 
joc, sobretot en el tir (44% en T3 i 51% 
en TC). Durant els dos primers quarts, 
la selecció espanyola ja demostraria 
estar endollada (42-36), però seria en 
el tercer període quan la U19 trencaria 
el partit. L’actitud defensiva va millorar 
i en atac els canoners apareixerien amb 
força per completar un parcial definitiu 
de 35 a 8 (77-44). Fins al final, Espanya 
només hauria de gestionar la seva ren-
da. En l’últim amistós previ al Mundial, 
Xabi López tornaria a brillar amb llum 
pròpia, sent el segon màxim anotador 
de la U19 amb 18 punts. L’escorta del 

FIATC Joventut es mostraria encer-
tat (3/6 en triples) i aconseguiria 2 
rebots, 1 assistència i 1 recuperació 
en els 25 minuts que va disposar. La 
selecció espanyola, situada dins del 
grup B del Mundial, ja es troba a Cre-
ta i debutarà aquest dissabte 27 de 
juny contra la Xina (16h hora local) a 
l’Heraklion University Hall. Un dia des-
prés, Espanya s’enfrontarà a Turquia 
(16h) a l’Heraklion Arena. Xabi López i 
els seus companys tancaran la fase de 
grups contra Argentina el 30 de juny, 
a l’Heraklion University Hall (13:45h). 

Foto: FIBA
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Jiménez & Civil, joves i davanters del Badalona Maestre torna i el Badalona 
2015/16 es va fent de mica en mica

- Va triar el Badalona entre altres propostes, per què?
- Perquè l’any passat aquest club ja va mostrar un interès per 
mi, però ja estava compromès amb el Sabadell. A més, que et 
vulgui un club històric com aquest és d’agraïr i s’ha de tenir 
en compte.
- La confiança que li ha demostrat Manolo González 
també compta, suposo.
- Molt. La temporada passada va parlar amb mi vàries vega-
des. Un entrenador que s’interessa per tu en dos projectes 
seguits dóna confiança i motiva especialment.
- Serà el seu primer any a segona B. Què espera que 
sigui diferent respecte de tercera divisió?
- La intensitat, el ritme de joc i la potència física dels futbolistes.
- Aterra en un equip del que ha marxat un futbolista 
referent, com és Abraham Noé, que jugava en la seva 
posició. És un repte per a vostè?
- Abraham és un grandíssim jugador, amb molta qualitat i 
amb experiència. Jo sóc jove, però m’agraden els reptes i 
el fet de superar-me dia a dia. Treballant i amb humilitat tot 
arriba.
- El curs passat va signar deu gols, amb el Sabadell 
B. Quants promet en la seva primera temporada al 
Badalona?
- No prometo xifres, però quants més en pugui fer, millor.
- Hi ha qui diu que vostè és un davanter ràpid, goleja-
dor, bo en el driblatge i en la conducció de pilota, però 
una mica fred. Està d’acord?
- Si, reconec que sóc una mica fred en alguns aspectes del 
joc.

- Li va costar decidir-se pel Badalona? Tenia més 
ofertes?
- Sí que tenia altres propostes, però no vaig dubtar mas-
sa. En Manolo em volia portar ja al mes de gener perquè 
em coneix des de la meva etapa en el futbol formatiu. 
Tot plegat, sumat a què el Badalona és un històric que 
sempre fa bones plantilles, i que competeix a bon nivell, 
em va decidir a venir.
- Com és que no va venir en el mercat d’hivern?
- Perquè el Gavà no em deixava sortir. Després d’unes 
quantes setmanes d’intentar-ho, no em van donar la 
baixa.
- Amb 21 anys i una vida pel davant, el Badalona 

Després de la marxa d’Abraham Noé i de les baixes de Marc Mas i Xavi Ferrón, el Badalona necessita nous davan-
ters per a l’exercici 2015/16 i els dos primers que ha incorporat són els joves David Jiménez i Xavi Civil. Tots dos 
de solvència contrastada a tercera divisió i debutants a segona B. Com va anunciar aquest diari, Jiménez va ser 

presentat dilluns passat. Al seu costat també va fer la seva presentació un altre futbolista que, com ell, va poder ser 
escapulat fa uns mesos. I és que en el passat mercat d’hivern el Badalona ja va voler fer-se amb els serveis de Xavi 
Civil, un atacant que destacava a tercera, amb la samarreta del Gavà, i que va acabar la temporada amb 15 gols. Sergio Maestre va ser presentat 

aquesta setmana, de nou, com a 
futbolista del CF Badalona. El mig-
campista barceloní tornarà a vestir 
d’escapulat després que ja ho fes 
fa dues temporades, a les ordres de 
Piti Belmonte. Maestre, que ha sig-
nat fins el 30 de juny de 2016, es va 
formar en el futbol base del Barça i 
la Damm i ha jugat als filials del Sa-
ragossa i el Celta, a més del Lugo. 
El curs passat el va iniciar a l’Olot, 
però en el mercat d’hivern va fitxar 
pel Cornellà. De moment, el Badalo-
na 2015/16 compta amb els porters 
Marcos Pérez i Marc Vito, el defensa 
Rubén Canelada, els migcampis-
tes Sergio Maestre i Toni Lao i els 
davanters Cristian Carracedo, Joan 
Grasa, David Jiménez i Xavi Civil. 
Sense pressa i sense pausa la plan-
tilla escapulada va prenent forma. La 
idea és no córrer per tal d’aprofitar 
al màxim les oportunitats del mercat. 
En aquest sentit, Manolo González 
assumeix tota la responsabilitat. «La 
culpa no és ni del president ni de 
Cándido, és meva. Hi ha més juga-
dors dels que la gent es pensa que 
volen venir al Badalona. Hem de fer 
les coses amb el cap», va comentar 
l’entrenador a aquest diari. 

- El futur del CF Badalona, amb el nou estadi, és pro-
metedor. Li ve de gust quedar-se uns anys aquí?
- De moment estic molt content del tracte que he rebut en 
el club. He vist imatges del nou estadi i em sembla que és 
el que es mereix una ciutat com aquesta i un club com el 
Badalona. Per altre banda, sempre estaré agraït i disposat a 
quedar-me aquí perquè és on he trobat l’oportunitat de saltar 
de categoria.
- Què li sembla el grup que, de mica en mica, es va 
formant amb futbolistes com Toni Lao, Sergio Maes-
tre, Rubén Canelada i Xavi Civil?
- Em sembla un projecte de grup molt interessant. Se’n par-
larà, de nosaltres. Hi ha joventut i veterania i això als que 
debutem en la categoria ens vindrà molt be. Aprendrem dels 
grans a dins i a fora del camp.

se’l pren com un pas més en la seva carrera?
- No penso més enllà, ara mateix. He arribat a un gran 
club, en una categoria nova. Sóc jove i encara em que-
den coses per aprendre. Ho donaré tot pel Badalona i 
miraré de seguir creixent.
- Va marcar 15 gols el curs passat. Quants en 
promet per aquest?
- (Riu) No sóc de donar xifres. A poc a poc i treballant 
molt segur que arriben.
- L’anterior golejador del Badalona era Abraham, 
tot un referent. És un repte ocupar el seu lloc?
- No vull comparacions amb ningú, i menys amb Abra-
ham. És un futbolista genial, molt i molt bo. Jo treballaré 
i m’ho deixaré tot al camp per aquest equip. No amago 
que voldria ser el golejador del Badalona, com tots els 
davanters!
- Què li semblen els seus nous companys?
- Estic content de poder compartir vestidor amb juga-
dors d’aquest nivell. Molts d’ells amb una experiència a 
la categoria que miraré d’aprofitar per aprendre al màxim.
- Coneix algun d’ells?
- Personalment conec David Jiménez i Joan Grasa.
- El futur del Badalona passa pel nou estadi. Li 
agradaria ser el primer golejador?
- No estaria malament (Riu). Fa il·lusió jugar en un camp 
com el que s’està construint. A l’alçada de Badalona. Se-
gur que serà dels millors de Catalunya.

David Jiménez: «Se’n parlarà, de nosaltres» Xavi Civil: «No estaria malament marcar el 
primer gol en el nou estadi»

  Maestre 
signa per una 
temporada 
després de jugar 
amb l’Olot i el 
Cornellà el curs 
passat 

  Manolo 
González: “Hi ha 
més jugadors 
dels que la gent 
es pensa que 
volen venir al 
Badalona”

Positiva trobada entre el 
club i l’ajuntament
Finalment, la reunió entre l’ajuntament de 
la ciutat i el president del CF Badalona 
va tenir lloc dimarts passat. Miguel Ángel 
Sánchez va mantenir una ràpida i profi-
tosa trobada amb l’alcaldessa Dolors Sa-
bater (Guanyem), el regidor d’urbanisme, 
Oriol Lladó (ERC) i la regidora d’Esports, 

Maria Gallardo (ICV), per debatre dife-
rents assumptes, principalment la sego-
na fase de la remodelació del camp de 
Montigalà. Dimarts de la setmana vinent, 
30 de juny, el consistori donarà resposta 
al club. En tot cas, les sensacions, per les 
dues parts, són molt positives.

Marc Vito, un porter de 
futur per al Badalona

Aquesta tarda es presentarà com a nou ju-
gador del CF Badalona el jove porter Marc 
Vito, fins ara al CF Damm. Vito, que també 
ha jugat en les categories inferiors del FC 
Barcelona, ha signat fins al 30 de juny de 
2017. El Lleida, el Reus i alguns filials pre-
tenien incorporar aquest prometedor futbo-
lista, al qual Manolo González ha vist en sis 
ocasions. L’arribada de Vito té lloc al mateix 

temps que Craviotto signa pel CE Sabadell. 
L’exporter de L’Hospitalet sonava com a pos-
sible substitut de Marcos Pérez, en el cas que 
aquest acabi deixant el Badalona. En aquest 
sentit, el club escapulat es manté ferm a no 
deixar sortir Marcos sense una compensa-
ció econòmica. El Cornellà apareix ara com 
a nou pretendent de qui ha estat titular de la 
porteria escapulada els últims cinc anys.

Foto: Futbolcataluya.com

Foto: CF Badalona

Foto: CF Badalona
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Els Firebats vencen els 
Dracs a la final de la LNFA

La trobada, disputada sota un sol 
abrasador, va ser presneciat en directe 
per uns 1.600 espectadors. El primer 
atac dels València Firebats va ser una 
bona mostra de com anava a ser el 
duel. Els d’Ezequiel Martí van sortir 
a per totes des de l’inici i després 
d’apropar-se a la zona d’anotació, bà-
sicament amb carreres d’Héctor Per-
tegaz, el seu company Javi Martínez 
completava un excel·lent drive des-

prés de rebre un pas de 22 iardes del 
quarterback Chris Debosky. A aquells 
sis punts aconseguits pel receptor va-
lencià, Nayim Mohamed, li sumava un 
més després del posterior xut a pals. 
Amb el 0-7 va acabar el primer quart 
i en el segon, Alex Silvestre marcaria 
un touchdown i Mohamed no falla-
ria l’extra point, situant el 0-14. Tot 
seguit el quarterback americà dels 
valencians avançava 32 iardes fins a 

Pau palau, qui juntament amb Mo-
hamed posava el 0-21, amb el que 
s’arribaria al descans. A la represa, els 
homes de Calatayud van reaccionar i 
una carrera de Curtis Cannon situava 
el 6-21, però un error en l’intent de ju-
gada extra, va permetre la intercepció 
de Carles Reón i el retorn fins la zona 
d’anotació contrària, significant el 
6-23. L’últim parcial començava amb 
una nova carrera de Cannon i deixaria 
el marcador a 13-23, però Debosky 
deixava el títol sentenciat després de 
recórrer 25 iardes i situar el 13-30.  
Abans de finalitzar el partit arribaria 
la jugada més espectacular amb Joan 
Carles Bartra, que va retornar 85 iar-
des el kick off dels Firebats i Willy 
Ramírez marcaria el punt extra deixant 
el 20-30, davant el deliri d’unes gra-
des posades en peu després d’aquell 
gran retorn.. Amb aquest resultat els 
València Firebats van assolir el seu 
quart títol de la Lliga Nacional de Fut-
bol Americà, mentre que els Dracs es 
mantenen amb els sis títols. Destacar 
també que el títol de MVP va parar a 
les mans de Chris Debosky.

Més de 1.600 espectadors van ser testimonis del 20-30

Foto: FEFA

Belmonte surt de 
Banyoles amb set 
proves pel Mundial
La nedadora badalonina es va proclamar 
subcampiona d’Espanya en els 5 quilò-
metres d’aigües obertes, a Banyoles, i 
afegeix una prova més al seu calendari 
de competició pels Mundials de Kazan 
2015. Amb paciència i sacrifici, Mireia 
Belmonte comença a recuperar les bo-
nes sensacions després d’un període 
díficil. La doble medallista olímpica va 
tornar a competir el passat cap de set-
mana, trencant la rutina d’unes darreres 
setmanes on el principal objectiu havia 
estat recuperar-se definitivament d’una 
lesió a l’espatlla. En aquesta prova, la 
plusmarquista mundial va acabar segona 

Poliesportiu

Foto: Fernando Zueras

amb un temps de 59:10.87 en un intens 
duel amb Erika Villaécija, del CN Saba-
dell (59:10.85). D’altra banda, la setmana 
passada va participar a la prova  de 10km 
d’aigües obertes, on va finalitzar en sise-
na posició amb una marca de 2:02.55, a 
més de quatre minuts de la guanyadora, 
María Vilas (1:58.39). Ara, Mireia Bel-
monte torna a Sierra Nevada per conti-
nuar concentrada en altura fins al 7 de 
juliol, mentre que haurà d’esperar si la  
federació espanyola de natació estima 
oportú participar en els 10km a Kazan, 
on podria obtenir el bitllet per les aigües 
obertes dels Jocs Olímpics de Rio 2016. 
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A l’estiu refresca’t 
amb els nostres 

inflables aquàtics!

pregunta també per 
les nostres activitats 
d’animació i tallers

El CF Bufalà s’ha de reinventar. Els pro-
blemes financers que arrossega el club 
l’han precipitat fins a l’abisme i ara, per 
eludir mals majors, cal posar en marxa 
mesures dràstiques. El Bufalà acumula 
uns deutes bancaris que han posat en risc 
el patrimoni de la junta directiva, la qual 
ha atès a aquest diari per relatar en quina 
situació es troba el club que presideix. 
“Aquesta temporada només dotze socis 
han pagat el seu carnet. Així no es pot 
anar enlloc”, declarava Agustín Aranda, 
president del Bufalà. Els deutes, sumats a 
les despeses que s’han de pagar per man-
tenir a un primer equip a Tercera Catalana 
(grup IV), són inassumibles. Activar la 
fitxa de cada futbolista de l’amateur té un 
cost de 150 euros, l’entrenador també ha 
de rebre una retribució i cada dues set-
manes cal abonar el cost dels arbitratges. 
Com que assumir totes aquestes despe-
ses s’erigia com una missió impossible, 
el CF Bufalà ha optat per reduir la seva 
xifra d’equips, començant per l’eliminació 
de l’amateur. Per tal d’intentar millorar 
la gestió feta fins ara, el club crearà una 
nova junta directiva que començarà a fun-
cionar a partir del 1 de juliol, just després 
de rebre els comptes de l’entitat i de veu-
re “quin és el forat” que s’ha d’assumir. A 

El CF Bufalà adopta mesures d’urgència: 
la temporada vinent no hi haurà amateur

Sant Gabriel Femení

Abril Rodríguez (F.A.Vilafranca) 
reforça l’atac del Sant Gabriel

partir d’aleshores, el més important serà 
assegurar la viabilitat econòmica del Bu-
falà i establir una estratègia efectiva per 
poder eixugar els deutes. Aconseguir 
nous patrocinadors seria la millor notícia 
que podria rebre l’entitat ubicada al barri 

de Bufalà. Segons Agustín Aranda, “el 
projecte de futur del club és el juvenil que 
acaba de pujar a Primera”. Pel president, 
“aquests jugadors haurien de formar en 
uns anys el nou primer equip, ja que és 
un projecte maco”. Mentre el club no dis-

El Santgra ha aconseguit fer-se amb els serveis d’una 
de les jugadores joves de més projecció del panora-
ma català. Abril Rodríguez, davantera i extrem de 16 
anys, jugarà la pròxima temporada a les ordres de Lo-
ren Rubio, defensant la samarreta del club adrianenc. 
La jugadora prové del Juvenil de la Fundació Atlètic 
Vilafranca, on ha marcat 28 gols en 29 partits. Rodrí-
guez ha estat la màxima golejadora del grup I de la 
Primera Divisió Juvenil-Cadet, empatada amb Noelia 
Pérez, del Pontenc CE. A més, la nova jugadora del 
Santgra ha debutat amb el primer equip de la Fundació 
Atlètic Vilafranca (Primera Divisió Catalana), marcant 
dos gols. El Juvenil de la Fundació ha estat una de les 
revelacions del curs, quedant en tercer lloc només per 

posi d’amateur, la directiva ha ideat un pla 
per poder donar sortida als jugadors que 
surtin del futbol base. Un grup d’antics 
futbolistes del Bufalà crearan un nou club 
– la UE Bufalà – que entrenarà i jugarà 
al Municipal i que competirà a Quarta 

Catalana. Aquest nou club serà totalment 
independent al Bufalà i buscarà les se-
ves pròpies vies de finançament per tal 
de sobreviure. Sens dubte, això reduirà 
les obligacions de l’entitat presidida per 
Agustín Aranda.   
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Sergi Vives, nou entrenador del Sant Josep: “Per 
mi és un orgull entrenar el sènior d’un històric”
Seri Vives és el nou tècnic del CB Sant 
Josep. Ha entrenat totes les categories 
inferiors del club i ha estat l’ajudant de 
Josep Maria Izquierdo a Melilla o de 
Manel Comes al Múrcia, on van guan-
yar Lliga i Copa. Després d’entrenar 
júniors durant molts anys, inclòs el 
del Club Joventut Badalona durant tres 
temporades, ara el nou repte de dirigir 
el sènior del ‘Sampep’ i debutar a Copa 
Catalunya.

“Estic encantat amb l’oportunitat. Per 
mi és un orgull entrenar el sènior del 
Sant Josep. A més de ser  un club his-

tòric és el club que més oportunitats 
m’ha donat com a entrenador . Estic 
com si fos la primera vegada que entro 
a un pista de basquet”.
Després d’ entrenar a júniors creu que 
era el moment. “M’ho vaig estar pen-
sant uns dies, sobretot perquè hem fet 
una gran temporada amb el júnior B i 
em costava deixar l’equip, però crec 
que era el moment d’entrenar el sènior”.
Serà la primera temporada com a en-
trenador a Copa Catalunya, però la 
categoria no va ser determinant en la 
decisió. De fet, va dir que sí abans de 
saber si l’equip mantindria la categoria: 

“Per mi són molt més importants els 
jugadors que ja els conec, els he en-
trenat, hi confio plenament, són molt 
treballadors i sé que ens ho passarem 
bé. Si a més ens hem quedat a Copa, 
doncs encara millor”.
La plantilla de la temporada que ve 
tindrà la mateixa base que l’any passat 
però guanyarà una mica de veterania 
amb les amb les incorporacions de 
Pedro Cuesta, Carles Laguarda o Joan 
Carceller, també Dídac Cala és novetat. 
“Estic molt satisfet de l’equip i amb 
moltes ganes que comenci la tempo-
rada”.

darrere del FC Barcelona i del RCD Espanyol. Els gols 
d’Abril Rodríguez van permetre a l’equip de l’Alt Pe-
nedès classificar-se per la Copa Catalunya. L’arribada 
de la davantera de Vilafranca compensa la marxa de 
María González. L’atacant, que havia de ser una de les 
referents del nou primer equip de Loren Rubio, marxa 
del Sant Gabriel. El nou destí de María González serà 
el Levante las Planas. Pel que fa a les futbolistes que 
aquest any han militat a la Superlliga i que se seguien 
entrenant al Ruiz Casado, la direcció tècnica ha do-
nat un marge d’unes dues setmanes perquè acabin de 
decidir si es queden al club. Loren Rubio treballa per 
aconseguir més reforços i de cara a la pròxima setma-
na hi podria haver confirmats tres fitxatges. 

  Les dificultats 
econòmiques fan 
que el club hagi 
decidit no seguir a 
Tercera Catalana 

  El club no pot 
assumir totes les 
despeses que 
exigeix l’amateur 

  Es crearà la UE 
Bufalà per oferir una 
alternativa als joves 
del planter Foto: Josep Robles

Foto: FCF
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BATeneu ret homenatge 
a Eduardo Galeano
L’entitat cultural BATeneu de Badalona 
organitza aquest divendres un homenat-
ge a l’escriptor uruguaià Eduardo Hug-
hes Galeano, mort el passat 13 d’abril 
a Montevideo, la seva localitat natal. Va 
ser un periodista i escriptor uruguaià, 
una de les personalitats més destaca-
des de la literatura iberoamericana. Els 
seus llibres han estat traduïts a diversos 
idiomes. Els seus treballs transcen-
deixen gèneres ortodoxos, combinant 
documental, ficció, periodisme, anàlisi 
política i història. Galeano negava ser 
un historiador: “Sóc un escriptor que 
volgués contribuir al rescat de la me-
mòria segrestada de tota Amèrica, però 
sobretot d’Amèrica Llatina, terra menys-
preada i entranyable”. Pot classificar-se 
com un periodista que estudia la globa-

lització i els seus efectes negatius. L’acte 
de divendres, que tindrà lloc a la plaça 
dels Vents, a tocar del pont del Petroli, 
a les 21 hores, constarà de projeccions 
de vídeos de l’autor, intercalades amb 
un recital d’obres seves.

La Colla Micaco recupera sensacions 
a la Mostra Catalana de Sant Andreu
Després d’una relaxada exhibició el 
dissabte a Catalunya en Miniatura, 
els Castellers de Badalona van actuar 
aquest diumenge a la Mostra Catalana 
de Sant Andreu de Palomar, acompan-
yats pels Carallots de Sant Vicenç dels 
Horts i la Jove de Barcelona. Els de la 
camisa micaco van plantejar una diada 
tranquil·la per recuperar sensacions. Un 
cop completat el Pilar de 4 d’entrada, 
els badalonins van escollir com a pri-
mer castell el 4de6 amb agulla que, 
tot i presentar moltes rotacions, no va 
suposar cap obstacle. La segona ronda 
servia perquè els micacos plantegessin 
el 4de7, que havien carregat la setmana 
passada. No obstant, el castell va pujar 
una mica nerviós i es va haver de des-
muntar quan l’enxaneta no va poder fer 

les tres passes per coronar el castell. En 
tercera ronda, aquest cop sí, els de Ba-
dalona van tornar a provar el 4de7, que 
va pujar més segur i van poder desca-
rregar sense problemes. Ja en la ronda 

de repetició, els Castellers de Badalona 
van completar un 5de6 lleuger on des-
tacava un pom de dalt renovat que els 
permeti properament atacar aquest cas-
tell pujant-lo un pis. 

societat ideal. El certamen presentarà 
diferents pel·lícules d’aquest gènere, 
a més d’una exposició col·lectiva o el 
certamen de relats, que també giraran 
entorn a aquest tema. A més, es pre-
sentarà la novel·la de David G. Gon-
zález No estoy aquí ahora, que retrata 
una societat distòpica semblant a la 
nostra.

Badalona, la capital del cine 
de terror i la ciència ficció

Badalona tornarà a convertir-se la set-
mana vinent en la capital catalana dels 
gèneres de terror i ciència ficció. Com 
cada inici d’estiu, torna el Cryptshow 
Festival, que enguany arriba a la seva 
9a edició i vol dedicar aquest 2015 a la 
distopia, un concepte utilitzat per de-
finir una utopia negativa on la realitat 
transcorre en termes oposats als d’una 

La 9a edició, que tindrà El Círcol 
com a centre neuràlgic, començarà el 
proper dimecres, 1 de juliol, amb les 
primeres projeccions, encara que fora 
de competició. La secció de curts que 
opten a la Serra Circular donarà el tret 
de sortida dijous a la tarda i seguirà 
durant tot el cap de setmana fins al 5 
de juliol. Recordem que una seixante-
na de films competiran pel premi de 
666 euros. Serà diumenge, a la festa 
de clausura, quan s’entreguin els guar-
dons, es reti homenatge a Juan Gimé-
nez i es desvetllin algunes sorpreses. 
Com cada any, el Cryptshow compta 
amb un jurat format per cinc profes-
sionals del món del cinema i la cultura 
que escolliran el film guanyador. La 
Mostra de Llargmetratges, d’altra ban-
da, oferirà una varietat de produccions 
independents on destaca Headless, 
d’Arthur Cullipher. Dins el marc del 
festival, la Cooperativa Cor de Mari-
na acollirà una exposició anomenada 
Alícia al país de les meravelles, que 
s’inaugurarà aquest cap de setmana, 
així com la presentació del llibre de 
David González, a Cyber Comics, que 
també tindrà lloc aquest dia 27.

El Teatre Principal acollirà enguany la 
cerimònia de lliurament del 24è Premi 
Literari Ciutat de Badalona de Narrativa - 
28è Premi Literari Països Catalans Solsti-
ci d’Estiu; el 15è Premi Literari Betúlia de 
Poesia – Memorial Carme Guasch; el 17è 
Premi Literari Ciutat de Badalona de Na-
rrativa Juvenil i el 8è Premi Literari de Tea-
tre Breu Inicia’t. Els premis oscil·len entre 
els 2.000 i els 1.000 euros en metàl·lic, a 
més de l’edició de les obres guanyadores. 
Cada categoria ha estat valorada per un 
jurat 
L’any 1915, la Mancomunitat de Catalunya 
va encarregar al Dr. Jordi Rubió i Balaguer 

que posés en marxa els mecanismes ne-
cessaris per la creació d’una Xarxa de Bi-
blioteques Populars. La creació de l’Escola 
de Bibliotecàries, el 1915, és una de les 
primeres concrecions d’aquest encàrrec, i 
el motiu simbòlic escollit per designar el 
2015 com l’Any de les Biblioteques. La Nit 
Literària d’enguany vol sumar-se a aquesta 
commemoració en reconeixement a la im-
portància que les biblioteques públiques 
han tingut, i tenen, per a la cultura. 
La cerimònia tindrà lloc el proper dime-
cres, dia 1 de juliol, començarà a les 20 
hores i serà presentada per l’acte l’actriu 
badalonina Anna Moliner.

El Teatre Principal 
viurà la nit de les 
lletres badaloninesEl Cryptshow Festival celebra la seva 9a edició del 1 al 5 de juliol

Foto: Cristina Raso

Foto: Arxiu

Foto: Castellers BDN
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